



2023 年度學費

2022 年度的通脹率預計會高達 8%，這給本校的營運成本，包括印刷及文具教材、員工薪酬福利、課室租金和各種什項等帶來很大的壓力，為了確保我們有穩健的財務以提供優質的中文教育，明年上半學年的學費將作適度的上調：

項目 Items	2022	2023
堂費 Tuition	\$280.00	\$300.00
影印及教材 Printing & materials	\$16.00	\$17.00
課本 Textbooks (K1-K3)	\$16.00	\$17.00
課本租讀 Textbook hire (Y4-Y10)	\$10.00	\$12.00
格簿 (每本) Grid books (each)	\$1.00	\$1.10

至於 Y1-Y3 的課本租讀和 Y11 的課本的費用 (\$10.00) 暫時維持不變。早鳥優惠仍會取消，但每名同一家庭的弟妹將寬減 \$11.00。

請細閱註冊 2023 年學位及繳交學費的日期：

1. 11 月 12 日：交回《2023 年註冊/退學通知書》給班老師

上述通知書已於今天派給您的子女，如果明年您的子女繼續在本校學習中文，請在「A」部簽署；如果您的子女明年離校，請填寫「B」部及簽署。

2. 11 月 19 日或 11 月 26 日

您的孩子會把《學費單》帶回家，請依單上的銀碼繳費。
如有任何問題，請和馮校長聯絡，請勿擅自更改學費。

3. 12 月 10 日或之前繳交學費

為安全理由，我們不接受現金繳費，請用網上電子轉賬，學校的銀行資料印在《學費單》的背頁。{請準時交費，以確保您子女的學位，特別是明年的 K2, K3 和 Y1 各班}
我們將不發學費收據，如果需要的話，請通知我們。

學費退還事項

- 如果本校因特別事故停課，本校會在適當的情況下補課。
- 如果因私人原因請病假、事假或缺席，校方不會退還學費，也不會安排補課，但會派發所有學習材料和家課（請和孩子的老師聯絡）。
- 如果因特別原因需要請長假（連續八個上課日或以上），請提前和校長商討。

招收 2023 年度新生

明年的班級包括 K1, K2, K3 和 Y2 各兩班，Y1, Y3 至 Y11 各一班。Y1 班已滿額，而 K2 和 K3 班也只剩少量學位，其餘各班仍有空缺。

查詢或索取章程

- 校務處
- 至電 0432 800 233
- 電郵：admin@sacredheartchineseschoolbne.net



2023 School Fees

The inflation rates in 2022 (2023?) is expected to rise to a record of 8%. This will bring great pressure to our school's operational costs including printing and teaching materials, facility hire, staff salary and other expenses. To ensure that we are financially sound for quality Chinese education, the school fees for Semester 1 (Terms 1 & 2) next year will be increased:

項目 Items	2022	2023
堂費 Tuition	\$280.00	\$300.00
影印及教材 Printing & materials	\$16.00	\$17.00
課本 Textbooks (K1-K3)	\$16.00	\$17.00
課本租讀 Textbook hire (Y4-Y10)	\$10.00	\$12.00
格簿 (每本) Grid books (each)	\$1.00	\$1.10

The textbook fees for Y1-Y3 and Y11 (\$10.00) will remain the same. Although early bird discounts will not be offered, the discount for each younger sibling (from the same family) will increase to \$11.00.

Please read carefully the matters related to 2023 Enrolment and School fees payment:

1. 12th November 2022: Return completed "2023 Enrolment / Quit Notice" to your child's class teacher

The Notice was sent to your child today. If your child is continuing to study at our school next year, please sign "PART A". Otherwise, please fill in and sign "PART B" – Quit Section.

2. 19th or 26th November 2022

Your child will bring home the "School Fees Advice" - please pay the fees as listed on the Advice. If you have any problems, please contact the principal. DO NOT CHANGE THE FEES YOURSELF.

3. 10th December 2022: School fees due date

For security reasons, we WILL NOT accept cash payment. Our bank details are printed on the back of the "School Fees Advice" for online electronic fund transfer.

Please make payment by the due date to secure your child's school place especially for K2, K3 and Y1 classes next year.

Receipts will not be issued unless requested.

School Fees Refund Policy

- For special circumstances where Chinese class is cancelled, we will arrange make up lesson if time and condition allow.
- For sick leave or leave due to personal reasons, school fees will NOT be refunded and make up lesson will not be provided. But on request, class teachers will send learning materials and/or homework to the students.
- For taking long leave (8 consecutive Saturdays or more), please discuss with our principal in advance.

2023 New Enrolment

Our Y1 class is full with 25 students; K2 and K3 have limited places. Other classes have more vacancies. For enquiries,

- Please contact the school office
- Call 0432 800 233
- Email: admin@sacredheartchineseschoolbne.net

